
"Varhatóan mekkora lesz a forgalma az 51-a és 52-es főutak soűi csomöpongának, ha
megépül az M8 dunaújvárosi hid Dunaújváros és Dunaveese kőtőt#?" címmel a Házszabály
91.§-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Köka János
gazarasági és közlekedési miniszter úrnak

Tisztelt Miniszter úri

A 2003. évi CXXVUl. törvény értelmében 2006 végéig kerül átadásra az M8 dunaújvárosi
híd.
Ennek kapcsán a kérdésem az tisztelt Mi~er Úrhoz, hogy várhatóan mekkora lesz a
forgalma az SI-es és 52-ff főutak sold csomöponhának, ha megépül az M8 dunaújvárosi
híd Dunaújváros és Dunavecse kőzett?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . július 19.
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